
Jaarverslag Medezeggenschapsraad cbs De Waterhof – schooljaar 2022/2023 

 
De medezeggenschapsraad van CBS De Waterhof is in het schooljaar 2022/2023 zes keer voor een 

vergadering samengekomen. Dit deden we afwisselend op de locatie Angolastraat en de locatie 

Lepelaarstraat. Tijdens de vergaderingen hebben we onder andere de volgende punten besproken: 

 

Jaarthema MR: ouderparticipatie 

We zien de betrokkenheid van ouders bij de school als een meerwaarde voor kind, ouder en 
leerkracht. Daarom hebben we dit schooljaar ouderparticipatie als jaar-thema opgepakt. Samen met 
de ouders van de OR hebben we gebrainstormd over de mogelijkheden. Een commissie 
ouderparticipatie, bestaande uit een ouder van de OR, een leerkracht en een ouder van de MR, is aan 
de slag gegaan met de ideeën. Dit heeft er onder andere toe geleid dat de leerkrachten de ouders 
minimaal 1x per periode tussen twee vakanties uitnodigen in de klas. De komende jaren gaan we 
hiermee verder. 
 

Vacature nieuwe directeur 

Nadat Wilma van der Leeden bekendmaakte dat zij met pensioen zou gaan als directeur, waren we 

intensief betrokken bij de zoektocht naar een nieuwe directeur. We hebben meegelezen met de 

vacaturetekst en advies gegeven op de inhoud. Als MR maakten we ook deel uit van de 

adviescommissie en de benoemingscommissie.  

De vacature is eerst intern, binnen de SCO, uitgezet. Als MR hebben wij geadviseerd om de vacature 

breder open te stellen dan alleen binnen de huidige directie van SCO Delft. Ook hebben wij 

geadviseerd om ook medewerkers die de opleiding tot schoolleider vakbekwaam hebben afgerond de 

mogelijkheid te geven om te solliciteren. Robert Lock, voorzitter van het College van Bestuur, heeft 

daarop de vacature breed intern uitgezet en heeft dus deels ons advies overgenomen. 
 

Stand van zaken corona-aanpak  
Ook dit schooljaar hebben we nog gesproken over de aanpak rond corona. We hebben het nieuwe 

draaiboek voor onze school besproken, waarbij we uitgaan van vier alarmfases. Gelukkig hebben we 

het draaiboek niet nodig gehad. 

 
Veiligheidsbeleid 

We hebben op twee momenten in het jaar de afname van ‘Zien’ met elkaar bekeken. Zien is een 

vragenlijst die de leerlingen van groep 5 tot en met 8 invullen. De vragen gaan over 

veiligheidsbeleving. De resultaten zijn bekeken en besproken. Wanneer de resultaten daartoe 

aanleiding gaven, gingen de leerkrachten met kinderen in gesprek. Zo nodig kreeg dit nog een 

vervolg.  

 
Voortgang nieuwbouw 
We weten nu dat er nieuwbouw komt op de huidige plek van de locatie Angolastraat. We hebben het 
hele jaar rekening ermee gehouden dat we halverwege 2024 naar een tijdelijke locatie zouden gaan 
en dat halverwege 2026 de nieuwe school klaar zou zijn. Daarom hebben we op meerdere momenten 
stilgestaan bij de opties voor een nieuw schoolgebouw en onze wensen daarbij. N.B. Inmiddels is deze 
planning alweer achterhaald en blijven we het schooljaar 2024/2025 nog op de huidige locaties. 
 
Pestprotocol 
We hebben ingestemd met een aanscherping van het pestprotocol. Dit houdt in dat we voortaan 
werken met een systeem met rode kaarten. De wens is dat dit duidelijkheid schept voor leerlingen, 
leerkrachten en ouders. 



 
 
Opbrengsten 
We hebben dit jaar meerdere keren gesproken over de resultaten en opbrengsten van de toetsen. 
Inge, de Intern Begeleider van school, deelde met ons een analyse van de tussenevaluaties en de 
eindtoets. De eerste resultaten van de nieuwe aanpak bij rekenen en taal zijn zichtbaar. Het is nu van 
belang dat de groei doorzet. Ook hebben we ingestemd met een plan van aanpak voor het 
verbeteren van de basisvaardigheden. Hiervoor krijgt onze school subsidie van de rijksoverheid. 
 
OR begroting 
Als MR kijken we mee met de begroting van de OR en we keuren deze goed. Om dit goed te kunnen 
doen, is het belangrijk dat de begroting voor het begin van het schooljaar in concept klaar is. 
 
Groepsverdeling en formatieplan 
We hebben meegedacht met mogelijke opties voor de groepsverdeling en hebben ingestemd met het 
formatieplan. 
 
Schoolgids 
We hebben ook dit jaar meelezen met de schoolgids en hiermee ingestemd. Daarbij heeft een MR-lid 
meegeholpen met de redactie, om de schoolgids op een begrijpelijker taalniveau te krijgen. 
 
Schoolondersteuningsplan 
Elke school moet sinds dit jaar elk jaar een nieuw schoolondersteuningsplan maken. In dit plan staat 
hoe de ondersteuningsstructuur van de school eruit ziet. We hebben ingestemd met het plan. 
 
Jaarplan en besteding Nationaal Programma Onderwijs (NPO) 
We hebben ingestemd met het jaarplan. Hierin is ook aangegeven waaraan school de middelen 
vanuit het Nationaal Programma Onderwijs (NPO) dit jaar wil inzetten. De inzet is gericht op kleinere 
groepen en op extra ondersteuning in de groepen. 
 
Werkverdelingsplan 
We hebben meegelezen met het werkverdelingsplan: het plan waarin alle taken op school worden 

verdeeld over de bestaande fte. We hebben ermee ingestemd. 
 

SCO-brede thema-avond over visie 

Op 30 maart organiseerde de Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad (GMR) van de stichting 

een thema-avond voor de MR’en van alle basisscholen van de SCO Delft. Het thema was ‘samen 

bouwen aan goed onderwijs – sturen op kwaliteit’. Hier hebben we met elkaar gesproken over de 

nieuwe koers van de SCO. 
 

Wisselingen einde schooljaar 

Bij de leerkrachtengeleding hebben we aan het eind van het schooljaar afscheid genomen van 

Hanneke Schop, haar plaats is ingenomen door Wendy Overeinder. Ook hebben we afscheid 

genomen van Wilma van der Leeden, de directeur. We hebben tijdens een etentje teruggekeken op 

de jarenlange samenwerking met de MR. Ook hebben we Nora Bolderheij verwelkomd als nieuwe 

directeur. 
 
 
 
 

 


